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Sławno, 27.09.2023 r. 

Burmistrz Miasta Sławno 

za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie 

INTERPELACJA 

Z uwagi na trwającą kampanię wyborczą, proszę o informację, kiedy zostało 

wydane zezwolenie w formie decyzji administracyjnej za zajęcie pasa drogowego w celu 

umieszczenia nośników wyborczych Pana Pawła Szefernakera (komitet wyborczy: Prawo i 

Sprawiedliwość), dot. al. Wojska Polskiego oraz ulicy Filtrowej w Sławnie. 
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